

[View this email in your browser](#)



**oncat**  
Ontario Council on  
Articulation and Transfer

**NEWS**

**June 2022**



Dear \*|FNAME|\*,

It's the **June 2022** edition of **ONCAT News!** In this edition:

- Read the new research spotlight on **"New Findings on Postsecondary Transfer Students at U of T!"**
- Register for TAG's Lunch & Learn session **"What are Transfer Pathways?"**
- **Meet ONCAT's Quantitative Researcher** on postsecondary transfer in Ontario - **Henrique Hon**

## **NEW SPOTLIGHT**



**READ: Research Spotlight on "New Findings on Postsecondary Transfer Students at the University at the Toronto"**

What are the characteristics and differences between transfer students and non-transfer students at the University of Toronto (U of T)? To answer these questions, this research study by Dr. Scott Davies, U of T, compared a subset of transfer and direct-entry students at U of T who attended high school in the Toronto District School Board. The study, [which follows up on a similar study completed in 2020](#), looks at the relationship between high school academic performance and transfer student outcomes. This new research expands on the previous report by including the credit transfer flag, indicating whether and how many transfer credits students received at U of T.

[Read the Spotlight](#)



**TRANSFER ADVISING:  
LUNCH & LEARN SERIES**

**CHAT WITH TRANSFER EXPERTS**



**What are Transfer  
Pathways?**

**July 27**

**12:15 PM - 1:00 PM**

## **REGISTER: TAG Lunch & Learn Session on Transfer Pathways**

**Join the Transfer Advisor Group (TAG) for their July Lunch & Learn!**

This month's power learning session is asking "What are Transfer Pathways?" The session will include a short presentation and a post-presentation opportunity to discuss your own practices, challenges, and strategies with others in similar transfer roles!

**DATE:** July 27, 2022

**TIME:** 12:15-1:00 pm

**LOCATION:** LIVE on Zoom

[Register now](#)

# Meet the ON-Cats - Henrique Hon, Quantitative Researcher

Meet the ON-Cats is a recurring interview series profiling ONCAT's A-team of transfer experts and aficionados. Meet the ON-Cats is a recurring interview series profiling ONCAT's A-team of transfer experts and aficionados. Grab a beverage, pull up a chair, and get to know the team that's helping to reduce barriers for students looking to transfer between colleges, universities, and Indigenous Institutes across Ontario.

This month, meet ONCAT's Quantitative Researcher, Henrique Hon!

[Read blog](#)



Bonjour \*|FNAME|\*,

Voici l'édition de **juin 2022** du **bulletin d'information du CATON!** Dans cette édition :

- À lire - le nouveau résumé d'article de recherche portant sur les « **nouvelles conclusions sur les étudiants en transfert postsecondaire à l'Université de Toronto** » !
- Inscrivez-vous au prochain **dîner-conférence du GCRC**
- À la rencontre d'Henrique Hon, **membre du CATON**

# NOUVEAU RAPPORT SPOTLIGHT



## À LIRE : Résumé d'article de recherche portant sur les « nouvelles conclusions sur les étudiants en transfert postsecondaire à l'Université de Toronto »

Dans ce nouveau rapport financé par le CATON, le Dr Scott Davies explore les caractéristiques et les différences entre les étudiants transférés et les étudiants non transférés à l'Université de Toronto. Le rapport présente les conclusions d'une étude portant sur la relation entre les résultats scolaires au niveau secondaire et les résultats des étudiants en transfert. Cette étude complète une étude similaire réalisée en 2020 en incluant l'indicateur de transfert de crédits qui indique si les étudiants ont reçu des crédits de transfert et combien ils en ont reçu.

[Lire le résumé](#)



SÉRIE DE DÎNERS-  
CONFÉRENCES

CONVERSATIONS AVEC DES EXPERTS

Les parcours de  
transfert, c'est quoi?

27 juillet  
12 h 15 à 13 h



## INSCRIVEZ-VOUS : Dîner-conférence du GCRC sur les parcours de

# transfert

**Joignez-vous au groupe des conseillères et conseillers en reconnaissance des crédits (GCRC) pour leur dîner-conférence de juillet!**

La séance de formation intensive de ce mois-ci pose la question : « Les parcours de transfert, c'est quoi? » La séance comprendra une courte présentation et vous donnera l'occasion, après la présentation, de discuter de vos propres pratiques, défis et stratégies avec d'autres personnes qui occupent des fonctions de transfert similaires!

**DATE :** 27 juillet 2022

**HEURE :** 12 h 15 à 13 h

**LIEU :** En direct sur Zoom

[Inscrivez-vous maintenant](#)

---

## À la rencontre des membres du CATON – Henrique Hon, chercheur quantitatif

À la rencontre des membres du CATON est une série de portraits récurrents de l'équipe de choc du CATON, composée d'experts et d'aficionados des transferts. Prenez-vous quelque chose à boire, assoyez-vous confortablement et apprenez à connaître l'équipe qui aide à réduire les obstacles pour les étudiants souhaitant effectuer un transfert entre les collèges, les universités et les établissements autochtones de l'Ontario.

Ce mois-ci, rencontrez Henrique Hon, chercheur quantitatif au CATON!

[Lire le blogue](#)



Copyright © \*|CURRENT\_YEAR|\* \*|LIST:COMPANY|\*, All rights reserved.

\*|IFNOT:ARCHIVE\_PAGE|\* \*|LIST:DESCRIPTION|\*

**Our mailing address is:**

\*|HTML:LIST\_ADDRESS\_HTML|\* \*|END:IFI|\*

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

\*|IF:REWARDS|\* \*|HTML:REWARDS|\* \*|END:IFI|\*